

# **SUPERRIGHTS**

---

## **KIDS & FAMILY ENTERTAINMENT**

### **Pat the Dog (78x7') on its way to US home!**

Indie French distributor Superights announced today that Pat the Dog (78x7'), the cartoon comedy which launched last year at Mip Junior, has been acquired by ABC Cable Networks Group to be broadcast on Disney Channel US in the summer.

Produced by Superprod in Vanilla Seed's studio in Anghoulême (France) and Italian company Animoka for Canal+ and RAI, the adaptation of the mobile game sensation played by 27m people around the globe had previously been sold to RTBF, VRT, TSR, Radio Canada, Discovery Latin America and Turner EMEA & APAC among others. The terrestrial sales will start at Mip-TV next week.

"We are extremely proud that Disney Channel will be airing 'Pat the Dog' in the US. Our series is in good company on this esteemed kids network." says Favennec, Deputy MD of Superights.

### **Paf le Chien (78x7') en route vers les USA !**

Excellente nouvelle pour le distributeur indépendant Superights : la comédie cartoon Paf le Chien (78x7') lancée au Mip Junior l'année dernière a été acquise par ABC Cable Networks Group pour une diffusion sur les antennes de Disney Channel à l'automne.

Produite par Superprod dans le studio angoumois de Vanilla Seed et Animoka en Italie pour Canal+ et la RAI, l'adaptation du jeu mobile aux 27 millions de joueurs sera également diffusée sur les chaînes RTBF, VRT, TSR, Radio Canada, Discovery Latin America et Turner APAC et EMEA. Les ventes hertziennes commenceront au MIP-TV la semaine prochaine.

« Nous sommes très fiers de voir Paf se faire adopter par un network aussi prestigieux que Disney US. Nous savons qu'il sera en très bonne compagnie dans cette famille aussi grande qu'exigeante » affirme Morgann Favennec, Directrice Adjointe de Superights.